
 

 

A Barcelona, a les 19 hores del dia 12 de desembre del 2011, a la Sala d’Actes del Centre Cultural 

Casa Elizalde, carrer València 302, de Barcelona, es reuneix, en segona convocatòria, l’Associació de 

Petits i Mitjans Accionistes del RCD Espanyol (APMAE)  per celebrar l’Assemblea Extraordinària 

convocada degudament. Es fa menció que aquesta Assemblea és la primera en la història de l’APMAE 

que es oberta a tots els accionistes del Club, tot i que el dret de vot queda reservat exclusivament als 

afiliats de l’Associació.  Són presents un total de 37 persones, dels quals, 23 són afiliats de l’APMAE. 

Comença l’Assemblea el vice-president 2n de l’Associació, Sr. Roman Escuer, actuant com a 

Secretari, tot llegint l’ordre del dia i l’acta de l’Assemblea anterior celebrada el 4 de juliol del 2011, 

que es aprovada per unanimitat, 24 vots a favor. 

 

A continuació es procedeix a la presentació de l’ordre del dia de la propera Junta General 

d’Accionistes del RCD Espanyol SAD, començant per l’anàlisi dels comptes anuals de la SAD 

corresponents a l’exercici 2010-2011. Fa l’exposició el vice-president 1er de l’Associació, Sr. Xavier 

Pujol. Com a punts a destacar, el balanç de l’ampliació de capital de la SAD feta en aquest exercici 

que ha reportat un augment de 7.6 milions de EUR del capital, traduint se en 5,1 milions de EUR 

d’aportació dinerària i  de 2,5 milions de EUR de compensacions de crèdits. El dèficit de l’exercici ha 

estat de 0,9 milions de EUR, malgrat els resultats extraordinaris de prop de 15 milions de EUR pels 

traspassos de jugadors.  També s’assenyala que l’endeutament net de la SAD a 30 de juny del 2011, 

segons balanç,  és de 148 milions de EUR, 6 milions més que el que hi havia un any abans, tot i que 

atenent a les notes expresses de l’auditor hauríem d’augmentar aquest endeutament net fins els 165 

milions de EUR.  El fons de maniobra resulta, un cop més, negatiu amb una quantitat superior als 30 

milions de EUR, ofegant qualsevol iniciativa que es pugui plantejar la Institució. 

 

Seguidament, el vice-president 1er de l’Associació, Sr. Xavier Pujol, repassa els punts de l’ordre del 

dia de la JGA i dona a conèixer el posicionament de la Junta Directiva de l’Associació, contràri 

a l’aprovació dels comptes del RCD Espanyol de Barcelona SAD del exercici 2010-2011 donat l’anàlisi 

de les magnituds econòmiques. De la mateixa manera, la Junta Directiva de l’APMAE proposa als 

seus afiliats votar en contra de la gestió social del Consell d’Administració del RCD Espanyol de 

Barcelona SAD d’aquest exercici. Els afiliats aproven majoritàriament les propostes de la Junta 

Directiva de l’APMAE referents a aquests dos punts de l’ordre del dia de la JGA, amb 22 vots a favor i 

2 abstencions. Referent a l’altre punt de l’ordre del dia de la propera Junta General d’Accionistes que 

fa menció a la incorporació d’un nou Conseller, Sr. Antonio Morales, al Consell d’Administració del 

RCD Espanyol de Barcelona SAD, es decideix per unanimitat no posicionar se fins conèixer les raons 

del nomenament que es suposa seran explicades pel Consell el mateix dia de la Junta General 

d’Accionistes, tot prenent la decisió durant la celebració d’aquesta com Associació.  

 

A continuació, el president de l’APMAE, Sr. Ferran Marin, el vice-president 2n, Sr. Escuer,  i el mateix 

vice-president 1er, Sr. Pujol, contesten amb les dades objectives disponibles les diferents preguntes 

que els afiliats i accionistes presents formulen a la taula, entre d’altres, les relatives al desglossament 

de les partides del endeutament brut de la SAD; el perquè no s’ha rebaixat la massa salarial si el Club 

s’ha desprès de jugadors importants; com han d’entendre’s les declaracions del Vice-president 1er. 

Del Club, Sr. Sergio Oliveró, fetes el dia 15 de setembre, en les que parlava d’un deute de només 114 

milions de EUR; quines van ser les clàusules del traspàs del jugador Osvaldo a la Roma FC; o quina és 

la retribució de l’actual Conseller Delegat del Club, Sr. Joan Collet.  

 

Sense més qüestions a tractar, finalitza l’Assemblea a les 21.00 hores del mateix dia 12 de desembre 

del 2011.  

 


